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Aan: College van Burgemeester en Wethouderg®9. nr- 

van Ridderkerk. 

Aan: leden van de Gemeenteraad 

Ridderkerk, 28 maart 2024. 

Geacht College, 

betreft: bestemming gelden Eneco-verkoop. 

Met verbazing heb ik gelezen dat u de gelden wilt gebruiken voor 

een aantal projecten die geen verband houden met de oorsprong 

van dit geld. Geld dat nu miljoenen oplevert door in het verleden 

te betalen voor gas en licht. 

In uw coalitieakkoord van 2022 lees ik: De betaalbaarheid van de 

energietransitie is voor ons een belangrijk thema, en: We focussen 

op laagdrempelige en snel te nemen maatregelen zoals het beter 

isoleren van hun woning of bedrijfspand. We faciliteren deze 

duurzaamheidsinspanningen, bijvoorbeeld met een 

duurzaamheidsfonds. 

Mijn vraag: ligt het dan niet voor de hand dat u de Raad voorstelt 

om dit geld — gemeenschapsgeld — te besteden aan de zo 

noodzakelijke energietransitie? 

Het voorstel aan de Raad doet me — oprecht — denken aan 

voordelig boekhouden, terwijl er zó veel problemen — ja óók in 

Ridderkerk — op te lossen zijn; verkeer, water, lucht, stroom 

(transitie!). U doet er m.i. geen goed aan om voorrang te geven 

aan geld boven klimaat en natuur. — en hulp aan mensen achter 

'enkel glas'. 

Op de Gemeenteraadsvergadering 21maart ben ik om 22.00 uur 

vertrokken en ken het verloop dus niet. 

n hoogachting van een bezorgde inwoner, 

  

  (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


